
Møte 15 - 14.09.21
Tilstede:
Jonas, Anna, Erik, Magnus, Thea, Jo Petter, Silje og Eyvor

Innsjekk

Ris/ros:

Ros:
- Fadderperioden

- Sommer OL var gøy

Ris:
- Fadderperioden

- Dårlig informasjonsflyt i fadderperioden
- Svar: Det beklager vi for. Informasjonen kom ut så fort som

mulig.
- Lite alkoholfrie alternative arrangementer

- Svar: Det beklager vi for. Faddersjef er også lei seg for dette.
Fadderkomiteen hadde ikke kapasitet til å arrangere alkoholfrie
alternativer.

- Lite plan B arrangementer
- Svar: Det beklager vi for. I følge kommunen og

kommuneoverlegen skulle fadderperioden kunne blitt arrangert
slik som planlagt helt til det i siste liten ble gitt en kontramelding.

- Savner en offisiell takk til fadderne som bidro under fadderperioden
- Svar: Dette skulle alltid komme på immballet, ikke på kick-off.

- Fadderne fikk ikke beskjed om at NTNU ba oss om å avlyse fadderuka,
det leste fadderne selv i adresseavisa

- Svar: Dette er irrelevant. Faddersjef hadde bestemt seg for å
avlyse resten av fadderuken før NTNU oppfordret til det.
Fadderperioden ble avlyst fordi det var høyt smittetrykk innad i
flere faddergrupper i linjeforeningen. Faddersjef så det ikke som
forsvarlig å fortsette fadderperioden.



- Many exchange students are frustrated that the information on facebook is not
available in English. There is a wish that information both on facebook and the
website is posted both in Norwegian and English.

- Svar: In the facebook group “Volvox & Alkymisten Master Group”, all
information will be posted in English. Both master and exchange
students are welcome to join the group. However, since only a very
limited number Volvox & Alkymistens members are in need of
information in English, the information given across our other platforms
will continue to be in Norwegian. We encourage the use of translating
programs, there is such a function already incorporated in Facebook.

Oppgaver fra forrige møte

Oppgave Hvem? Utført?

Referat fra forrige møte er godkjent og publisert? Jo Petter Ja

Sende kontrakt til kjelleren og invitere dem på møte Thea eller Eyvor Ja

Kontakte Brage og Anders ang nettsida og
betalingsløsning

Liv Johanne Nei

Pizza på infomøtet Jonas bestiller,
Magnus fikser penger

Ja

Finne system for salg av medlemskap på infomøtet Magnus Nei

Avtale billettsystem for immball Magnus og Silje
med hjelp fra LJ

Ja

Blæste aktivCampus på Instagram Liv Johanne Nei

Rydding på bakrommet Fadderkom med Jo
Petter

Ja

Skrive forslag til vedtektsformuleringer Eyvor Ja



Prioriterte saker:

- Kontrakt mellom V&A og RFK ble signert

- Ordlyd for vedtektene HS ønsker å endre ble godkjent av HS
- Er nå klar for å bli presentert for generalforsamlingen.

- Innsendt sak: Forslag til ordlyd
- Ordlyd godkjent
- Anna presenterer dette på genfors.

- Nettbutikk: Sende forespørsel til Online, Abakus, TIHLDE og/eller PVV
- Jonas sender mail til Online, Abakus og Tihlde
- Eyvor kjenner folk i PVV
- Squarespace har nettbutikk funksjon

- Squarespace tar 5% betalt for ting vi selger
- Alle aktører har en egen andel
- Kompetanse

- Ryktet sier at det er enkelt
- Men til nå er det kun et få tall i linjeforeningen som har tilgang

- Opprettelse av ekskursjon-undergruppe
- Ansvaret gis videre til det kommende HS

- Komitéopptak
- Ekstra blæst av frist

- Frist: lørdag 18.09
- Jo Petter blester på medlemsgruppen og kull 2021
- Thea blester på instagramkontoen

Komiteer (oppdatering):
● Leder:

○ Spam i facebookgruppen
■ Si ifra til eksterne som poster mye at de burde bruke andre plattformer
■ Slå på moderering

● Gi de eksterne som poster mye et varsel.
● Kan delegere til en mediaansvarlig som passer på at det ikke

blir spam.
○ Erik kan ta på seg denne oppgaven frem til genfors.

■ Gjøre komitéledere som redaktør
● Få dette på erfaringsoverføring
● selv om kjelleren kanskje ikke er en komité etter genfors, skal

innlegg om kjelleren postes på facebook for sine
arrangementer (personen kan godkjennes på forhånd, slik at
hen alltid kan poste i gruppen, selv om hen ikke er redaktør)

https://docs.google.com/document/d/1n29_-H85S4C5X0gD_QbNwWV2M6zWJgjrZob5mPeF-70/edit


○ Tilbud om siste runde medarbeidersamtaler
■ Doodle kommer
■ Frivillig

○ Realfagsrevyen spurte om vi kan hjelpe til på årsmøtet (23.09) deres
■ Trenger ordstyrer
■ Trenger referent
■ Jonas og Thea kan stille seg tilgjengelig
■ Også skal vi be om en tjeneste tilbake

○ Kontorvakter uke 40
■ nåværende HS sitter kontorvakt uke 40
■ Uke 41 skal nye HS sitte

○ Genfors: Vise fram saksliste og tidsplan
■ Saksliste
■ PTV

● Trenger blest, men er det ITV som skal velge det?
● Er det ITV som bestemmer kandidatene eller medlemsmassen
● Jonas sender mail til FTVene og spør hva de holder på med.

■ Foreløpig tidsplan
● Kutter tid på årsberetning
● Legg inn innspill som kommentar.

■ Ønsker innspill på gjennomføring av årsberetning
● Normal måte: ha nokså grundig gjennomgang av hva man har

gjort og skal gjøre + økonomi
● Alternativ løsning: sende ut et grundigere skriv på forhånd

sammen med sakspapirene, ha kun et meget kjapp
oppdatering på genfors

● Kasserer:
○ Immball utsolgt
○ Jobbe for å få solgt medlemskap

■ Systemet er planlagt
■ Systemet må lages

○ Fikse en prisliste for merch
○ Få iZettle til å gå

● Nestleder:
○ Jobber med integrering av nye undergruppe-styrer.

■ Fått skrevet ned navn og informert om drive, slack og slikt
○ Prøve å få undergrupper til å dukke opp på genfors.

https://docs.google.com/document/d/1d9w8bScOA8OtGypN12GS_HSflsCAcHY42m26ahiPKoQ/edit#
https://docs.google.com/document/d/1QCOi1LMJDttyz3w1OMUF6pjUkQnBEAQ1dLiaeHUIaOE/edit


● Faddersjef:
○ Grønne gensere

■ Venter på bestilling av grønne gensere
○ V&A Masterfadderkom:

■ Fullført masterfaddertiden for masterstudenter.
■ De får henvendelser fra utvekslingsstudenter om hvordan bli med i

V&A.
■ Er i snakk med faddersjef om opptak av ny masterfaddersjef.
■ V&A collegegensere til medlemmer av masterfadderkom.
■ Ragni Nergård lurer på hvordan V&A vil ta kontakt med studenter som

ikke har kommet i kontakt med V&A enda
● Alle har fått et tilbud om å være med på fadderperioden. De

som vil være med i linjeforeningen har fått tilbud.

● Arrkom:
○ Komitehelt-daljer

■ Hvem er hvem?
■ Bestille fler

● Hør med Bergo
● Alle komitéledere må sende inn sine komitéhelter til Silje

snarest
○ Fotograf immball

■ Spør Maja og Per direkte

● Bedkom:
○ VIVO (23.09), heldigitalt denne gangen, nærmer seg
○ Får fortsatt ikke mails

● Nukleomedia:
○ Ingen saker

● Kjelleren:
○ Har begynt med intervjuer,

■ Kjelleren skal ta opp fire stykker sånn at det blir 6 fra V&A
○ Vanlig fredagsåpninger
○ Snart Jub og Jubuke
○ Kaffemåleskjeen er ødelagt og erstattet

■ Teknakoppen kan brukes
● Tilsvarer ca. 13 skjeer.

● Sekretær:
○ Kontoret

■ Vi har mobilladere på kontoret nå!
● Kontorvakten må passe på at samtlige ladere er tilbake i

boksen sin etter endt kontorvakt
■ Skal erstatte feiebrettet



■ Kjøleskap
● Finn.no
● Mulighetens marked
● Sjekker markedet før vi bestemmer oss for noe

○ Arrangementer
■ Gjort:

● Strikkekveld
○ Gøy og vellykket
○ Bra oppmøte
○ Men litt trangt på kontoret så vi splittet oss opp

■ Planlegger:
● Spillkveld:

○ Nå på mandag

Undergrupper (oppdatering):
- Bumblebeats:
- InVitro: Har fått nytt styre.
- Revyen:
- Shanglelauget: Venter på at pandemien skal gå over.
- Trollkom: Trollrådet har nytt styre. Bading på skansen.
- Vokalium:
- V&AIL: Er i gang med kamper. Har tatt forbindelse med kasserer om betaling av

ligapåmelding. De er meldt på ligaen.
- Spanskymisten:
- SkeiV&A: Kommet igang med planlegging. Bålkveld, Tegnekurs, Jogging, Tabata,

Spillkveld, Fotball, Tennis.
- V&A Klatring: Fått etablert et faktisk styre, og fylt posisjonene. Tur til Munkstigen via

ferrata var en suksess, på tross av mye frafall de siste dagene.

Eventuelt:
- UKEtog

- Nei, til flåte
- Ja, til fane
- Vokalium skulle kanskje synge, må dobbeltsjekke med dem
- Etterfest på kjelleren

- Insje til fellesrydding av området utenfor lagrene i kjelleren og NV-kjøkkenet
- Sammen med NV gangen
- Tar det opp på NV-ledermøte eller Slack

- Linjeforeningskonkurranse 30. september
- Klovneløpet
- Dette kolliderer med V&A sin generalforsamling, og V&A vil derfor ikke delta.



Oppgaver til neste møte

Oppgave Hvem? Utført?

Fikse e-post til Erik Eyvor, Liv Johanne,
Erik

Se over eget styringsdokument Alle

Finne system for salg av medlemskap på infomøtet Magnus

Høre med Abakus, Online, Tilde og PVV anngående
nettbutikk

Jonas og Eyvor

Få Jonas til å få tilgang til squarespace Jonas og Eyvor og Liv
Johanne

Blæste komitéopptak på facebook Jo Petter

Blæste komitéopptak på insta Liv Johanne eller Thea

Slå på moderering på facebooksiden, si ifra til
spammere at de ikke kan spamme medlemsgruppen
vår og gjøre HS til redaktører av facebookgruppen

Eyvor, Erik

Stille opp på realfagsrevyen sin generalforsamling Jonas og Thea

Send mail til FTV (og ITV) om valg av PTV Jonas

Fikse en prisliste for Dalje, pins, kopp etc. Magnus

Lage et skjema for bestilling av gensere Liv Johanne (og Eyvor)

Finne ut hvordan bestille komitéhelt-dalje Silje

Sende til Silje hvem som skal ha komitéhelt-dalje Komitéleder

Fikse fotograf til immball (spør Per eller Maja eller
andre)

Silje

Kjøp et nytt feiebrett Jo Petter

Se på kjøleskaps-markedet Jo Petter

Kjøpe til kritelisten Jo Petter

Insje på felles rydding av lager og NV-kjøkken Eyvor

Uketoget med vokalium og kjellern Eyvor og Thea

Ta kontakt med NV om ENVITOX og ÅBIKJ Jonas

Konstruktiv møtekritikk:
Litt for meget småprat i bakgrunnen


